



OFFICE OF THE CHIEF CORONER
BUREAU DU CORONER EN CHEF

MEDIA RELEASE

January 24, 2024

NWT Coroner Service is investigating a plane crash near Fort Smith

The NWT Coroner Service has confirmed the death of four passengers and two Northwestern Air Lease crew members who were en route from Fort Smith to the Diavik Diamond Mine. There was one survivor who was taken to the Fort Smith Health Center and then medevaced to Stanton Territorial Hospital in Yellowknife.

All Next of Kin notifications have been completed by the RCMP. The NWT Coroner Service is in the community and will be working with local resources to access the site and begin the recovery process. The NWT Coroner Service would like to express our condolences to the families and community of Fort Smith during this very tragic and difficult time.

For further information:

Garth Eggenberger

Chief Coroner

Office of the Chief Coroner

867-767-9251

Email: Garth_Eggenberger@gov.nt.ca



OFFICE OF THE CHIEF CORONER
BUREAU DU CORONER EN CHEF

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Le 24 janvier 2024

Enquête du Service du coroner des TNO sur un écrasement d'avion survenu près de Fort Smith

Le Service du coroner des TNO a confirmé le décès de quatre passagers et de deux membres d'équipage de Northwestern Air Lease qui se rendaient de Fort Smith à la mine de diamants Diavik. Une personne a survécu à l'écrasement et a été transportée au Centre de santé de Fort Smith, puis transférée à l'Hôpital territorial Stanton de Yellowknife par avion sanitaire.

Tous les plus proches parents ont été informés par la GRC. Le personnel du Service du coroner des TNO est sur place et travaillera avec les ressources locales pour accéder au site et entamer le processus de reconstitution. Le Service du coroner des TNO tient à exprimer ses condoléances aux familles et à la collectivité de Fort Smith en cette période tragique et difficile.

Pour de plus amples renseignements :

Garth Eggenberger

Coroner en chef

Bureau du coroner en chef

867-767-9251

Courriel : Garth_Eggenberger@gov.nt.ca